

تاريخ: 2017/01/20

بيان

اختطاف سيارة إسعاف من منظومة شام الإسعافية – محافظة ادلب

بتاريخ 20 - 01 - 2017 و أثناء قيام كوادر منظومة شام الإسعافية بعملهم الإنساني تعرضت إحدى سيارات المنظومة إلى اعتداء سافر من قبل مسلحين ملثمين في محافظة إدلب على الطريق الواصل بين دركوش ومدينة ادلب، حيث اقتاد المسلحون السائق ورموه على قارعة الطريق بعد ان انهالوا عليه بالضرب، ثم توجه السارقون بسيارة الإسعاف وما تحتويه من معدات ومستلزمات طبية الى جهة مجهولة بعد طلاء السيارة بالطين لتغيير معالمها.

نحن في مؤسسة الشام الإنسانية ندين هذا العمل اللاأخلاقي ونؤكد أن منظومة شام الإسعافية هي منظومة مدنية عملت على نقل أكثر من 40 ألف من الجرحى والمصابين والمرضى دون تمييز ولا تتبع الى أي جهة أو فصيل عسكري، ونحمل الجهة الخاطفة مسؤولية سوء استخدام سيارة الإسعاف للأغراض غير المخصصة لها وهي نقل الحالات الإسعافية الإنسانية.

ونؤكد أن هذا التصرف الغير مسؤول سيسبب الضرر للجرحى والمصابين الذين ينتظرون سيارات إسعاف المنظومة لتقديم العون لهم، وإن هذا التصرف الجبان لن يثني منظومة الشام الإسعافية وكوادرها عن متابعة أعمالهم وبذل الغالي والرخيص لمساعدة الأهالي والمصابين المحتاجين إلى المساعدة.

عن شام الإنسانية:

مؤسسة غير ربحية تقدم المشاريع والخدمات الإنسانية للمجتمع السوري، قادرة على الانتشار والوصول إلى المستحقين، بمصداقية وكفاءة وشراسة فاعلة.

أهدافنا:

- تخفيف معاناة السوريين وتأمين احتياجاتهم
- مساعدة المجتمع السوري على التعافي والإنتاجية.
- المساهمة في تحقيق الأمن المجتمعي الإنساني.
- المساهمة في تطوير العمل الخيري في سوريا.
- تحقيق تطلعات المانحين وتسهيل وصول دعمهم إلى المستحقين.

للاستفسار بخصوص البيان، نرجو المراسلة على البريد : contact@alshamfoundation.com



Date: 20th January 2017

Statement:

Hijacked Emergency Vehicle

Governorate: Idleb Governorate

One of Al-Sham Emergency Vehicles was stolen by a group of masked people while carrying out its duties in providing medical evacuation to the people in need. The incident took place in Idleb governorate on the road between Darkoush and Idleb city, where the perpetrators kidnapped, bitten the driver up and left him injured on the side of the road. They unlawfully took the vehicle with its contents to unknown destination .

Al-Sham Humanitarian Foundation (AHF) condemns this immoral action by irresponsible group. AHF confirms that Al Sham emergency service is a civil and humanitarian service and doesn't belong to any armed or political group. It has contributed to the evacuation and transportation of 40 thousands injured and wounded people. AHF holds the offenders responsible of any wrong doing or using the vehicle in any manner that put the lives of people at risk .

AHF confirms that, this irresponsible act is very damaging and would put people at risk who are in need of medical assistance and depend on the service provided to save their lives. AHF and its committed staff assure the Syrian people of not sparing any effort in keeping up its responsibilities in providing medical assistance to the people in need .

About Al Sham Humanitarian Foundation :

AHF is a nonprofit organization that provides humanitarian programs and services to the Syrian society and is capable of reaching the most vulnerable beneficiaries – honestly, professionally and in genuine partnership. Its goal are:

- To alleviate the suffering and deliver assistance to the vulnerable Syrian people.
- Support the Syrian society to recover.
- Participate in achieving social security.
- Improve standards of the humanitarian sector in Syria.
- Achieve donor's requirements and facilitate the distribution of humanitarian aid to reach the people in need.

For more information : contact@alshamfoundation.com

